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 :השתתפו

  אש העירר - מר יעקב פרץ

 מ ראש העיר"סגן מ - ד טולדנו"עו

 חברת מועצת העיר - ד ברגר מירב עטרה"עו

 עירהחבר מועצת  - ניר אלי  ד"עו

 עירהחבר מועצת  - רצליהודה ה ד"עו

 עירהחבר מועצת  - אילוז רפימר 

 עירהחבר מועצת  - מנחם יונתןמר 

 עירהחבר מועצת  - ממליה שלוםמר 

 חבר - מר אלקנה ויסנשטרן

 בר מועצת העירח - מועלם עופרמר 

 סגנית רה"ע -   עו"ד עדנה שטרניק

 בר מועצת העירח   -   אסולין ציוןמר 

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר  - רואידוד מר 

 חבר -   מר ניר יעקובי

 מועצת העירחבר  -   בן חיים מנחםמר 

 חברה -   גב' ארביב הילה

 :סגל

 מנכ"ל העיריה - מר בני חזן

 גזבר העיריה  -   מר רונן רוזנפלד

 ש של העירייה"יועמ -   רוזליס קרןעו"ד 

 

  קרית אתאמן המניין שלא ישיבת מועצת עיר 

  דתשפ" ניסןב ט',  4.20240.17 ',ד ביום



 
  17.04.2024 1א מן המניןשלישיבת מועצת עיר 

  17.04.2024מיום שלא מן המנין ישיבת מועצת עיר  

 הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית אתאתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או 

 

  

2 

 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם

  רואה חשבון - ניר ענבימר 

 :רשמה

 ע"עוזרת רה -  הירשל סימהגבי 

 

 

 על סדר היום:

  . 2022לשנת והממונה על תלונות הציבור מבקר העיריה  דוח .1

 פרוטוקול

 

דוח מבקר העיריה  – שלא מן המנין ת מועצהחנו פותחים ישיבנא ע:"י. פרץ, רה

 אדוני היו"ר, בבקשה. . 2022והממונה על תלונות הציבור לשנת 

ערב טוב. אני מבקש להגיש לפניכם את דוח ועדת הביקורת לשנת  דובר:

. דבר ראשון אני רוצה להודות למבקר, עו"ד אלישע שלם, על 2023

שה את זה בצורה מושלמת, יסודית העבודה המשותפת שכרגיל עו

 ומקצועית. 

כמו כן לחברי הועדה, בראשם עו"ד עמנואל סולומונוב שבטוח יחסר  

לנו בישיבות הועדה בעתיד. עמנואל, מדובר באדם רציני שתרם המון 

 מניסיונו בישיבות הועדה. וגם תודה ליתר החברים, עטרה. 

ודוח ביקורת  3.5.23מדובר בדוח הממונה על תלונות הציבור מיום  

. בדוח תלונות הציבור הועדה 28.6.23ום מי 2021משרד הפנים לשנת 

מחלקת ההנדסה, חל עיינה בדוח וציינה כי בכל המחלקות, למעט 

 שיפור בכמות התלונות שהתקבלו.

יחד עם זאת במחלקת ההנדסה נראית מגמה עליה בכמות הפניות  

קף כמות הפניות לפילוח ולכן הועדה מבקשת מתו 2022-ו 2021בשנים 

 הפניות לפי הצדקתן ובקשר למהותן. 

בדוח ביקורת משרד הפנים הועדה דנה בדוח ומבקשת לשבח את  
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העוסקים במלאכה. הועדה שמעה הסברים ממנהל כוח אדם לגבי 

הליקוי של צבירת ימי חופשה. המוצע כי בתשובה למשרד הפנים יהיה 

הוספת שעות או ימי  פירוט והפרדה לגבי צבירת חופשה שנתית לעומת

ובדים בשבתות וחגים, וזאת על חופשה לעובדי השיטור הקהילתי שע

 מנת לראות את התמונה הנכונה בסוגיה זו. 

שחברי המועצה כבר קיבלו,  2022יש גם את דוח מבקר העיריה לשנת  

כידוע לא התקיימו ישיבות אנחנו בועדה לא הספקנו לדון בזה, 

 בחודשים האחרונים של השנה האחרונה. 

אה בין היתר התייחסות כולם קיבלו את הדוח. מי שיעיין בדוח יר 

לדוח ביקורת בנושא המוקד העירוני, דוח ביקורת בנושא הקצאת 

בישיבה שקיימתי חניות נכים, דוח ביקורת בנושא פינוי גרוטאות רכב. 

עם בענין עם מבקר העיריה הוא הציג בפני את הפרוטוקולים של צוות 

נת ליקויים, של המנכ"ל וגורמי המקצוע הרלוונטיים על מ לתיקון

 לטפל ולקבוע נהלים ברורים בענין. עד כאן. תודה רבה.

תודה רבה. אני מבקש לאשר את מסקנות דוח מבקר העיריה לשנת  ע:"י. פרץ, רה

נמנעים. תודה רבה. דוח המבקר  5. מי בעד? מי נגד? מי נמנע? 2022

 אושר.  2022לשנת 

 

 סוף הישיבה

 


